
 

       
Referat af skolebestyrelsesmøde   

mandag d. 6.3 kl. 18.30 – 21.00 i personalerummet 
 

Deltagere: Trine Berg Hansen, Claus Reiners, Kasper Hollister, Kristian Kühnel, Jesper Stoltz Haugen, Sabrina 

Cataliya Sisic, Mia Wang Thorsen, Karin Nørgaard Kirkeby, Pernille Madsen, Jes Fechtenburg og Lærke, Noah 

 

Afbud: Søren Ravn Jensen, Gry Højborg Brandenburg 

 

 Dagsorden Punktets 

form 

Tid  Referat 

1.  Godkendelse af 

referat 

 5 

minutter 

Referatet blev godkendt 

2.  Godkendelse af 

dagsorden 

 5 

minutter 

Dagsorden blev godkendt 

3.  Nyt fra elevrådet 

 

 5 

minutter 

Elevrådet har først møde i morgen. De er begyndt 

at snakke om planlægningen af elevrådsdagen. Det 

er en dag, hvor elevrådet planlægger en masse 

aktiviteter for eleverne på skolen.  

 

4.  Forflyttelsesprocedure Orientering 20 

minutter 

Forflyttelsesproceduren og den tidsplan som 

kommunen har planlagt, blev gennemgået. Også 

kriterierne for eventuel forflyttelse blev 

gennemgået. Skolens MED-udvalget har lavet den 

lokale risikostyringsplan for den lokale håndtering. 

 

5.  Læsebånd og 

ringetidssæt 

Drøftelse 

og 

beslutning 

45 

minutter 

Nationalt er de endelige aftaler om mulighed for at 

forkorte skoledagen i det kommende skoleår 

besluttet.  
 

Vi kan forkorte skoletiden ift. pauser og 

understøttende undervisning. Ressourcen skal blive 

i skolen som fx dobbeltlærertimer, puljetimer til 

diverse opgaver og projekter. 
 

Den ekstra åbningstid i UFO skal skolen selv 

finansiere. 
 

Drøftelse af læsebånd 

Jf sidste bestyrelsesmøde blev drøftelsen af 

læsebånd genoptaget med baggrund i 

medarbejdernes drøftelse. 
 

Det er en samlet gruppe, der ønsker at beholde 

morgenbåndet (to der var usikre). Der er bred 

enighed om at genbesøge indholdet i 

morgenbåndet, så det beskrives mere bredt ift 

indhold. Der er fx både bevægelsesaktiviteter og 

morgensamlinger på programmet. 

Ringetidssæt 



Alle elever får reduceret læsebånd/morgenbånd 

med 5 minutter, så det varer et kvarter. Derudover 

spares der 10 minutters samlet pause i løbet af 

dagen. 
 

De enkelte klassetrin reduceres med et skiftende 

antal UUV-timer fra 1-3 lektioner ugentligt. Ift. 

UFOs drift er det vigtigt at 0. – 2. har samtiditg fri. 
 

Der var enighed i bestyrelsen om at det er meget 

positivt at eleverne får en kortere skoledag. Der var 

dog enkelte der er bekymrede over, at det kun er 

fagfaglige timer der er tilbage på langt de fleste 

årgange. 
 

Ledelsen vil tilstræbe, at alle skolebørn har fri 

senest kl. 14 om fredagen. Men skemamæssige 

udfordringer kan betyde, at det ikke kan lade sig 

gøre 
 

Skolelederens forslag til ringetidssæt (og dermed 

skoledagens længde) blev vedtaget for kommende 

skoleår.  
 

6.  Legetårn Orientering 15 

minutter 

Ledelsen orienterede om det nye legetårn, som vi 

har fået lavet kontrakt på. 
 

Vi har tegnet kontrakt med Copla – lokalt firma 

efter udbudsrunden. 

Opsætningstidspunkt vides ikke endnu. Der skal 

laves en byggesag og det forlænger processen. Vi 

forventer det er oppe før sommerferien. 
 

Udover arbejdet med etableringen af legetårnet, 

arbejdes nu også med en forbedring af legeområdet 

for mellemtrinnet. Der er en arbejdsgruppe i gang 

med at søge fondsmidler til dette.  

 

7.  Forældrerådsmøde Drøftelse 15 

minutter 

Udvalget gav meget kort status på arbejdet med 

mødet. 

Der udarbejdes indbydelse, som sendes til 

klasserådene. 

 

8.  Lektiefrit børnemiljø? Drøftelse 15 

minutter 

Kasper kom med et kort oplæg til drøftelsen om 

lektier i børnemiljøet særligt i børnehaveklassen. 

Forud for mødet har ledelsen talt med 

børnehaveklasselederne om deres tanker om 

hjemmearbejde i børnehaveklassen. 
 

Der var enighed om, at skolen havde to fantastisk 

engagerede og dygtige børnehaveklasseledere. 
 

Der lægges op til at det skolearbejde, der laves der 

hjemme er frivilligt. Det skal tydeligt fremgå, når 

der meldes ud til forældre. En god ide at bruge 

andre betegnelser end lektier.  
 

9.  Opstart i FUFO Orientering 5 

minutter 

Ledelsen orienterede om opstarten i forårs-sfo. Det 

var en fantastisk god dag, da børnene startede d. 

1.3.  



 

Ledelsen fortalte kort om hele processen i arbejdet 

med FUFO og den struktur der er tænkt 

fremadrettet.  

Mødet sluttede med en rundvisning i FUFO’s nye 

lokaler, som bærer præg af at motorik er en vigtig 

del af hverdagen. 

 

10.  Hjemmebesøg i 

ForårsSFO 

 

Drøftelse 10 

minutter 

Kasper lavede kort oplæg om hjemmebesøg kan 

være en mulighed i forbindelse med opstart i 

ForårsSFO?  
 

Bestyrelsen drøftede forslaget og der var 

umiddelbart ikke tilslutning til dette tiltag, men 

prioriterer besøg i børnehusene ved de enkelte børn 

i det kommende skoleår 

 

11.  Til AULA 

 

  Intet 

 

 

12.  Meddelelser 

a: formand 

b: ledelse 

c: personale 

d: andre 

  Ingen 

13.  Eventuelt 

 

  • Toiletforholdene blev kort drøftet. Lærke 

tager det med i elevrådet, for at få mere at 

vide om udfordringerne. Pernille snakker 

med rengøringen. 

• Er der mulighed for at lave opslag på 

skolens aula, fx jobtilbud? Der henvises til 

opslagstavlerne ved skolens indgange. En 

mulighed er også at bruge den lokale 

Facebook side 

• Der er ikke lang tid til næste SB-møde. Det 

blev besluttet at næste møde er virtuelt og 

hvor det eneste punkt er budget 2023. 

 

14.  Dagsorden til de 

næste møder 

 

  Principper (når Pernille er klar) 

Budget 

 

15.  Meddelelser vedr. 

elever og personale 

   

 

 

Med venlig hilsen 

 

Formand   Skoleleder 

Jesper Haugen Pernille Madsen 

 


